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Statsminister Anders Fogh Rasmussens svar på spørgsmål nr. 162 (alm. del) stillet af 

Kulturudvalget. 

 

 

 

 

Spørgsmål: 
 

»Vil statsministeren redegøre for, hvor mange ministre der siden 2001 har anbefalet 

bestemte virksomheder og/eller produkter, da statsministeren ikke svarer på denne del 

af KUU alm. del - spm. 125 i sin besvarelse?« 

 

 

 

Svar: 

 
 

Som jeg redegjorde for i min besvarelse af spørgsmål nr. 125 stillet af samme udvalg 

den 14. april 2008, har der ikke været – og er fortsat ikke – tale om et omfang som til-

siger, at Statsministeriet skulle føre fortegnelser over forhold af den nævnte karakter.  

 

Jeg er således ikke i besiddelse af en opgørelse over de pågældende forhold. 


